

K-CHLOROPHYLL TRANSPARENT SOAP

Menjadikan Mandian Mencergaskan & Menyegarkan

Anda minum klorofil untuk kesihatan badan, kini anda boleh gunakan klorofil untuk kesihatan kulit anda dengan sabun **K-Chlorophyll Transparent Soap**. Diperbuat dengan klorofil yang berkhasiat, **K-Chlorophyll Transparent Soap** membersihkan, menyegar dan melembapkan untuk kulit yang lebih sihat dan lembut.

- Kebaikan klorofil dalam bentuk sabun
- Mendorong kesihatan kulit
- Membersih sambil mengekalkan keseimbangan lembapan kulit
- Nilai pH rendah, lebih lembut



Sabun Hijau Yang Unik

K-Chlorophyll Transparent Soap diperbuat daripada asid lemak tumbuhan yang lembut serta ramuan penjagaan kulit semula jadi seperti klorofil, gliserin, ekstrak aloe dan vitamin E yang bukan saja menyuburkan tetapi juga melindungi kulit daripada unsur-unsur negatif persekitaran agar kulit kekal lembut dan licin. Rumusan lembutnya mempunyai nilai pH yang lebih rendah berbanding sabun biasa, oleh itu sesuai untuk seisi keluarga dan kegunaan harian.





Manfaat Klorofil Dalam Penjagaan Kulit

K-Chlorophyll Transparent Soap mengandungi klorofil yang bukan saja memberikan sabun lutsinar ini warna hijau yang cantik, tetapi juga kebaikan klorofil dalam memelihara kesihatan dan kemudaan kulit.

Klorofil membekalkan kulit dengan nutrien perlu termasuk vitamin dan mineral. Ia juga kaya dengan antioksidan untuk membantu meneutralkan radikal bebas yang menyumbang kepada penuaan kulit.

Selain itu, klorofil adalah bersifat anti-bakteria dan anti-radang, dengan itu bantu melegakan dan mengurangkan infeksi yang menyebabkan jerawat, serta mendorong penyembuhan luka. Yang penting sekali, klorofil adalah selamat, tidak menyebabkan iritasi dan sesuai untuk semua jenis kulit.

K-Chlorophyll Transparent Soap juga diperkaya dengan gliserin, ekstrak aloe dan vitamin E untuk bantu menenangkan dan melembapkan kulit.

- **Gliserin** – Pelembap efektif yang membantu memelihara fungsi perlindungan kulit, mencegah kekeringan, menyihatkan kulit dan menjadikannya gebu dan lembut
- **Aloe Barbadensis** – Penenang kulit semula jadi yang kaya dengan lembapan dan mencergaskan. Ia juga bersifat anti-radang, anti-pengoksidaan dan anti-bakteria
- **Vitamin E** – Melindungi kulit daripada kerosakan akibat sinaran matahari dan radikal bebas berbahaya, bantu mengekalkan lembapan semula jadi kulit dan memperbaiki tekstur kulit

Cara Penggunaan

Basahkan sabun dengan air, gosok sehingga berbuih dan sapukan pada kulit. Bilas dengan air sampai bersih.

Tip Tambahan: Bagaimana jadikan sabun lebih tahan lama?

Biarkan sabun kering apabila tidak digunakan. Letak sabun di bekas sabun yang boleh menyalirkan air berlebihan, elak daripada terkena air atau dibiarkan rendam dalam bekas sabun. Ini akan membuat sabun lebih tahan lama dan tidak cepat habis.

CHLOROPHYLL TRANSPARENT SOAP



Untuk Maklumat Selanjutnya, Sila Hubungi :



Diedarkan Khusus oleh :

K-LINK International Sdn Bhd (496046-H)
(AJL 931316)

WISMA K-LINK, 45, Jalan Kuchai Maju 2,
Off Jalan Kuchai Lama, 58200 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel : (603) 7948 2333 Fax : (603) 7948 2338

e-mail : info@k-link.com

Your Global Link